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Convocatòria de la Comissió Acadèmica del Doctorat en Nanociències  
 
Dimarts 4 d’octubre de 2022 en Segona convocatòria a les 09:30h  
MSTeams 
 
Composició plenari: Juan Marcos Fernández Pradas (Coordinador), Mª Jose Garcia Celma 
(Secretària), Enric Bertran, Mª Immaculada Dinarès, Òscar Domènech, Gustavo Egea, Blas 
Garrido, Jordi Ignés, Santiago Imperial, Jordi Otero, Martí Pi, Mª Pilar Ramírez de la Piscina, 
Pietro Tierno, Mª Dolores Velasco, Elena Xuriguera. 
 
Assistents: Juan Marcos Fernández Pradas (Coordinador), Mª Jose Garcia Celma (Secretària), 
Jordi Ignés, Martí Pi, Mª Pilar Ramírez de la Piscina. 
 
Excusen la seva presència: Mª Immaculada Dinarès, Òscar Domènech, Blas Garrido, Pietro 
Tierno, Elena Xuriguera. 
 
Ordre del Dia  
 
1. Aprovació de l’acta anterior. 
2. Informe del coordinador. 
3. Afers de tràmit. 
4. Precs i preguntes. 
 
1. Aprovació de l’acta anterior  
 
S’aprova l’acta de la reunió del 8 de setembre de 2022. 
 
2. Informe del coordinador. 
 
El coordinador informa sobre la reunió organitzada per l’EDUB amb facultats, programes de 
doctorat i l’area TIC. Es va informar que el tramitador dels Plans de Recerca ja està en etapa de 
pre-producció. Incorpora resolucions, signatura múltiple i tindran accés, a més de coordinadors 
i secretaries, les persones que calguin (com Comissions de seguiment). Es farà una fase de 
proves. Per al Seguiment Anual es replicarà el tramitador dels Plans de Recerca. Queda pendent 
encara el tràmit de dipòsit de tesi, la carpeta d’activitats dels doctorands. La signatura múltiple 
no es podrà fer amb el SignaSuite de la UB. També s’informa que l’aplicació de votació de Cum 
Laude UB es va haver d’aturar perquè no sempre arribaven els correus electrònics. No es tornarà 
a posar en marxa fins que s’asseguri el bon funcionament. Es demana que els noms dels arxius 
que es carreguen en les diferents aplicacions tinguin un nom que es pugui identificar amb el seu 
contingut, que es puguin descarregar més d’un document a la vegada i que els coordinadors 
puguem accedir a l’històric de dades. 

Està previst que la convocatòria d’ajuts FI surti a mitjans d’octubre. 

El degà de la facultat de Física ha sol·licitat la participació del programa en el finançament de 
llicències de programari que utilitzen tant els nostres doctorands com els d’altres programes de 
doctorat on participa la facultat. El coordinador ha demostrat al degà la seva voluntat de 
col·laborar amb part del cost d’aquestes llicències.  

En Blas Garrido ens ha comunicat la seva intenció de deixar de ser membre de la Comissió 
Acadèmica. Igualment, en Martí Pi, va informar en la darrera Comissió de Doctorat de la Facultat 
de Física que deixarà de ser membre per jubilació. Ell és el representant de la nostra comissió 
acadèmica en aquesta comissió. Caldrà buscar substituts per a aquestes dues baixes. 
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3. Afers de tràmit 
 
S’ha autoritzat l’estada internacional de la Sra. Angela Cirulli en el Columbia University's Medical 
Center. 

 

Sol·licituds d’admissió per al curs 2022-2023 de: 

- Sr. Farbod Abazar Hosseinpour: Requeriment de documents no aportats. 

- Sr. Alemu Mekonnen Tura: Requeriment de documents no aportats. 

 

4. Precs i preguntes. 
 
No hi ha.  
 
Atès que no hi ha més consideracions, a les 10:21h s’aixeca la sessió. 


